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Radni przyjęli  informacje o wykonaniu budżetu Miasta i Gminy za I półrocze 2015 roku. Punkt
ten nie był jednak omawiany na sesji .Sprawozdanie było omawiane na komisjach i wcześniej
taka informacja znalazła się w sprawozdaniach przewodniczących komisji.

  

Sekretarz Urzędu p. Mirosław Łukowski  w następnym punkcie porządku obrad zapoznał
radnych z działaniami w zakresie ochrony środowiska na terenie gminy oraz stanem
rekultywacji wysypiska śmieci.
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Pierwszą z procedowanych na sesji uchwał była uchwała o zmianie uchwały nr VIII/48/2015  z
dnia 28 kwietnia 2015 roku w sprawie określenia metody ustalenia  opłaty za gospodarowanie
odpadami komunalnymi oraz ustalenia stawki tej opłaty.  Nowa stawka za odpady segregowane
to 5 zł  od osoby (było 4 zł); odpady niesegregowane to 10 zł (było 8 zł). Przyczyną
podniesienia stawki były niewystarczające na pokrycie usług odbierania odpadów wpływy z tej
opłaty.

  

W dyskusji wypowiedziała się radna p. Barbara Hawryluk. Wskazała ona na oszczędności  w tej
dziedzinie stąd nie widzi konieczności procedowania tej uchwały (wniosek składała do porządku
obrad).  Na wątpliwości p. Hawryluk odpowiadał burmistrz Jan Ługowski. Poinformował on radę,
że są problemy z właściwą gospodarka odpadami. Jest ok. 40 tys. zaległości w opłatach. Na
wywózce śmieci oszczędzają być może niektórzy przedsiębiorcy ze względu na koszty. Tutaj
burmistrz podał przykładowo, że  koszt utrzymania kontenera  przy cmentarzu to ok. 1000 zł.
Radna Hawryluk dociekał czy były kontrole przedsiębiorców. Wcześni ej mówiono, że często
przedsiębiorcy nie przestrzegają ustawy śmieciowej. ( podawano przykład kiedy to jeden z
mieszkańców zauważył w lesie samochód z którego wynoszono śmieci w workach do lasu
).

  

Ostatecznie uchwała została przyjęta 8-głosami za, przy 5 przeciw i 2 wstrzymujących.
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Radni jednomyślnie przyjęli  uchwałę o zmianach w budżecie Miasta i Gminy na 2015 rok.
Zmniejszono dochody i wydatki gminy. W efekcie zmniejszeniu uległ o ok. 20 tys. zł deficyt
budżetowy. O tyle również mniejszy będzie kredyt zaciągany przez gminę.
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Z uchwałą poprzednią związana jest następna procedowana uchwała:  wprowadzenia zmian w
Wieloletniej Prognozie Finansowej.
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W sprawach różnych:

  

- Problem  zwolnienie z podatku od nieruchomości ośrodka w Wojnowie. Referowała radczyni
prawna. Właścicielami tej nieruchomości są osoby prywatne a ośrodek prowadzi spółka z.o.o.
Właściciel udostępniający lokal spółce powinien – zdaniem gminy – płacić podatek od
nieruchomości.  Gmina w tej nietypowej sytuacji  zwróci się do Ministerstwa Finansów o
interpretację prawa.

  

- Do Rady wpłynęło pismo  o udostępnienie sali gimnastycznej w gimnazjum na treningi piłki
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siatkowej. Opiekunem sekcji jest p. Jerzy Wąsowski. O problemie mówiła m.in. przewodnicząca
Komisji Oświaty p. Grażyna Drabarek.

  

- Pani Barbara Hawryluk w sprawie gazu i wniosków. Wnioski zostały opracowane i w
najbliższym czasie zostaną dostarczone do firmy;

  

- Pani Hawryluk pytała również o remont drogi powiatowej do Rogóźca. Dlaczego zamiast 3,5
km jest 2,5 km?
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 C.D.N
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